
8

ــار اخبـ
ه یـــژ و

9   رداد ادرخ
7   هارم امخ

با اهدای لوح نکوداشت از زحمات  در مراسمی رئیس دانشگاه 

انتصاب دکتر سید سینا  دکتر حجت زراعتی قدردانی و حکم 

مرعشی مدیر جدید مرکز آمار و فناوری دانشگاه را اباغ کرد.

در مراسم تکریم دکتر زراعتی مدیر پیشین مرکز آمار و فناوری 

اطاعات و معارفه دکتر مرعشی مدید جدید آن مرکز که یکشنبه 

13 خرداد 97 در سالن اجاس دانشگاه تشکیل شد، ابتدا دکتر 

امینی، مشاور رئیس دانشگاه با اشاره به توسعه حوزه فناوری اطاعات 

گفت: حوزه IT دانشگاه باوجود سامانه ها و نرم افزارهای بسیار، توسعه 

چشمگیری داشته و این گستردگی و تعدد سامانه ها باعث تسریع 

بسیاری از کارها شده، هرچند که ممکن است مشکاتی را نیز 

ایجاد کرده باشد. بنابراین به منظور رفع این مسائل، یکپارچه سازی 

سامانه های مختلف در دستور کار قرارگرفته است.

وی با اشاره به تاش های دکتر زراعتی در طول 12 سالی که 

مسئولیت IT دانشگاه را برعهده داشت گفت: ایشان جدیت و 

تسلط کامل به حوزه کاری خود داشتند و در مذاکره با شرکت های 

مختلف، منفعت دانشگاه را مدنظر قرار می دادند و با حداقل منابع، 

حداکثر امکانات را برای دانشگاه فراهم می کردند.

دکتر امینی، گردش نخبگان در مسئولیت های مختلف را در استفاده 

دانشگاه باید مدیران جوان را برای ارائه خدمت در آینده آماده کند

تکریم و معارفه مدیران پیشین و جدید مرکز آمار و 
فناوری اطلاعات دانشگاه
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از تجارب گذشته و به کارگیری ایده های جدید مؤثر دانست و 

گفت: به دکتر مرعشی نیز مسئولیت جدید را تبریک می گویم. 

ایشان عضو هیئت علمی دانشکده مجازی هستند و تجربه بسیاری 

در حوزه IT دارند. امیدوارم با تسلط دکتر مرعشی به پزشکی 

و IT، اهداف دانشگاه در حوزه فناوری اطاعات محقق شود. 

در ادامه، دکتر زراعتی در مراسم تکریم خود، با اشاره به چگونگی 

توسعه حوزه IT در دانشگاه گفت: از مدیریت IT انتظار می رود 

که لوکس گرا باشد ولی ازنظر من این گونه نبود و همیشه سعی 

می کردم توسعه زیرساخت های آن با کمترین هزینه انجام شود.

وی با اشاره به گوشه ای از خاطرات خود در این مسئولیت گفت: زمانی 

که هیئت علمی دانشگاه شدم به دلیل آشنایی به دو زبان برنامه نویسی 

متخصص ترین فرد در حوزه IT بودم و بسیاری از کارکنان دانشگاه، 

پای درس کارگاه های آموزش کامپیوتر من نشستند.

دکتر زراعتی کار کردن در جمع نخبگان دانشگاه که ایده پردازان خوبی 

هستند را دشوار دانست و گفت: همیشه یک فشار دائمی از بدنه دانشگاه 

وجود دارد که این مثبت است و مجموعه را به حرکت درمی آورد.

وی افزود: اگر بگویم ترک این مسئولیت برایم آسان است حقیقت 

را نگفته ام؛ نه از این نظر که کار را تحویل می دهم و می رم، بلکه 

از این جنبه که یک مجموعه را از ابتدا با کمک همکارانم که 

بهترین های دانشگاه هستند و نسبت به آنان رابطه عاطفی دارم، 

ساخته ام و حالا باید آن را ترک کنم.

دکتر زراعتی بابیان اینکه افتخار می کنم که عضو خانواده دانشگاه 

هستم افزود: هر سه جنبه دانشجویی، استادی و کار اجرایی را 

در این خانواده تجربه کرده ام و از آن لذت برده ام. 

اطاعات  فناوری  و  آمار  مدیر جدید  مرعشی،  دکتر  ادامه،  در 

را دشوار  زراعتی  دکتر  از  این حوزه پس  مسئولیت  دانشگاه، 

دانست و گفت: دکتر زراعتی تیم بسیار خوبی را ایجاد کردند و 

آرزو می کنم با همکاری این دوستان، به وظایفی که دانشگاه از 

این حوزه انتظار دارد عمل کنیم.

وی بابیان اینکه IT در زندگی روزمره همگان عجین شده و در 

دانشگاه از کاربرد ویژه ای برخوردار است گفت: تاش می کنیم با 

ایجاد هماهنگی در سامانه های متعدد و رفع نیازهای سازمانی به 

همکاران واحدهای مختلف در تسهیل فرآیندهای جاری کمک کنیم.

دکتر مرعشی با اشاره به سابقه کاری خود گفت: حدود 16 سال 

در بخش خصوصی کار کردم و بعد به اعتماد دکتر صادق نیت 

در بیمارستان بهارلو و سپس به اعتماد دکتر کاویانی در دانشکده 

مجازی مشغول به کار شدم. اکنون نیز مورد اعتماد دکتر کریمی 

قرار گرفتم که زمانی افتخار دانشجوی ایشان را داشتم و نسبت به 

وظیفه ای که برعهده گرفتم احساس مسئولیت سنگین می کنم.

سپس دکتر کریمی، رئیس دانشگاه ضمن آرزوی بهره مندی از 

برکات ماه رمضان و شب های قدر گفت: دکتر زراعتی یکی از 

شاخص های جدیت و قاطعیت در مدیریت است و این نوع مدیریت 

در بعضی امور بسیار مؤثر است.

وی افزود: ایشان عاوه بر ویژگی کم حرف بودن ولی محکم حرف 
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زدن، دارای سامت کاری نیز هستند و سال های بسیاری در حوزه 

IT تاش کردند و بنای خوبی را نهادند. طبیعی است وقتی کاری 

را از صفر شروع می کنیم واگذار کردن آن دشوار است.

رئیس دانشگاه با اشاره به دلیل جابه جایی مدیر این حوزه گفت: طبیعی 

است دانشگاه بزرگ و قدیمی مانند دانشگاه علوم پزشکی تهران باید 

ده ها دکتر زراعتی در سطوح مختلف داشته باشد. دانشگاه نباید 

به گونه ای اداره شود که برای انتخاب یک مدیر، مجبور شویم چراغ 

به دست بگیریم و گوشه آن را بگردیم تا فرد موردنظر را پیدا کنیم.

را  مدیران جوان  باید  دانشگاه  براینکه  تأکید  با  کریمی  دکتر 

آماده ارائه خدمت در آینده کند گفت: من دکتر زراعتی را بسیار 

دوست دارم اما یکی از وظایف مسئولان دانشگاه تربیت چندین 

جانشین برای هر مدیریت است. به همین دلیل تصمیم گرفتم 

نیروی جوان تری را برای این حوزه در نظر بگیرم. 

وی ضمن تشکر از تاش های دکتر زراعتی گفت: با شناختی که 

 IT از شما دارم قطعاً از دانشگاه خداحافظی نمی کنید و در واحد

و واحدهای دیگر به طور مستقیم و غیرمستقیم کمک می کنید. 

مدیران را موقع رفتن از مسئولیت ها می توان شناخت و شما با 

بار دیگر شخصیت خوبتان را ثابت کردید.  روش و منش خود 

امیدوارم همه ما موقع ترک مسئولیت این گونه رفتار کنیم.

رئیس دانشگاه ضمن تبریک این مسئولیت به دکتر مرعشی گفت: 

امیدوارم دکتر مرعشی باروحیه تعاملی که دارد با برقراری ارتباط مؤثر و 

ایجاد هماهنگی با واحدهای زیرمجموعه، اهداف این حوزه را پیش ببرد.

وی با اشاره به سرعت رشد IT گفت: واقعیت این است که سرعت 

رشد IT بسیار بیشتر از دانشگاه است و بدون آن هیچ توسعه ای 

صورت نمی گیرد. در این شرایط که با محدودیت های مختلفی 

بردارید همین که  بزرگ  قدم های  ندارم  انتظار  مواجه هستیم 

بزرگی  برود کار  توسعه پیش  این حوزه دو سه قدم در جهت 

انجام شده است.

مدیران نظام سلامت برای تصمیم گیری  نیاز به شواهد علمی دارند

تکریم و معارفه روسای پیشین و جدید موسسه 
ملی تحقیقات سلامت




